
Ve Znojmě, 24. října 2023 

 

Vážená redakce,  

považujeme za nutné vyjádřit se ke včerejšímu článku, který se objevil ve Vašich novinách, podle nějž 

více než půl stovka občanů podepsala petici za vyhlášení konkurzu na ředitele ZŠ a MŠ Pražská. Rádi 

bychom Vás informovali, že více než půl stovka pedagogů na ZŠ a MŠ Pražská je proti! Zatímco odvolání 

ředitele si tedy přeje asi 0,15 % občanů města Znojma, za panem ředitelem Trulíkem stojí 94 % jeho 

pedagogických pracovníků, kteří pobouřeně reagují na včerejší článek ve Znojemsku. Považujeme jej 

za neobjektivní, neboť vůbec nezohlednil druhou stranu. Očekáváme tedy, že stejný prostor, jako 

dostal text včerejší, věnujete jako objektivní novináři nyní i pohledu z druhé strany. 

Pana ředitele si vážíme nejen jako svého nadřízeného, ale i jako člověka, který svou práci dělá velmi 

kvalitně a především srdcem. Je ve funkci 12 let. Za tu dobu se škola zmodernizovala, zvýšil se počet 

žáků, zdvojnásobil počet pedagogických pracovníků. Výsledky školy pod jeho vedením jsou vidět nejen 

v materiálním vybavení či realizovaných projektech, ale zároveň se velmi pozitivně odrážejí i 

v mezilidských vztazích na našem pracovišti. A těch si tu opravdu ceníme. Proto nám nejen z výše 

uvedených důvodů není jasné, proč by někdo uvažoval o změně na pozici ředitele školy právě u nás. A 

už vůbec ne, proč by tuto diskuzi měla rozpoutat desítka občanů, která možná ani nemá vztah k naší 

škole a jen ji soudí z doslechu. 

Jako zaměstnanci ZŠ a MŠ Pražská jsme si ale vědomi toho, že obraz naší školy u široké veřejnosti není 

vždy ryze pozitivní. Nerozumíme tomu a trápí nás to. My, kteří ZŠ a MŠ Pražská tvoříme, děti, rodiče, 

zaměstnanci, totiž spokojeni jsme. Na názor rodičů jsme se ptali letos v červnu 2023. Vrátilo se nám 

501 dotazníků od rodičů, kteří školu hodnotí pozitivně.  7 rodičů zakroužkovalo na dotaz spokojenosti 

se školou ano i ne. 20 rodičů hodnotilo naši školu negativně.  

O spokojenost dětí, jež bezprostředně souvisí se spokojeností rodičů, nám jde v první řadě. Promítá se 

do naší každodenní práce. Spokojeni jsme i my, zaměstnanci, což dokazujeme nejen tímto dopisem 

Vaší redakci, ale třeba i minimálně dvěma jinými, jež jsme sepisovali na začátku loňského školního roku 

a doručovali na Odbor školství města Znojma, jelikož pomluvy o naší škole se šíří již dlouho.  

Jsme připraveni hájit naši školu, naše názory a našeho pana ředitele. Jakkoli mohou být hlasy proti 

panu řediteli a naší škole slyšet, nenecháme se jimi zastrašit. Posílá-li se petice k Vám do redakce a Vy 

jste jí dali prostor, prosíme Vás tímto v rámci zachování objektivity, abyste stejné podmínky poskytli i 

nám. 



Nejvíc nás mrzí, že jakkoli se jako pedagogové ozveme, jsme často nařčeni, že jsme byli k takovému 

kroku naším vedením donuceni. Nebyli!!!  

Všechny radní města Znojma, paní starostku a kohokoli dalšího,  kdo má rozhodovat o osudu našeho 

pana ředitele, a tím i naší školy, srdečně zveme. Přijďte se za námi do školy podívat. Pojďme si společně 

popovídat o tom, co za pomluvy se šíří a proč. A zveme tímto samozřejmě i Vaši redakci, rozhodnete-li 

se tomuto tématu dát širší prostor ve Vašich novinách.  

S pozdravem 

Pedagogičtí pracovníci ZŠ a MŠ Pražská 

 

 

 

 

 

 


